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Referat af bestyrelsesmøde på Riberhus Privatskole 

Mødet holdes i mødelokalet 
Tirsdag den 21. februar 2023 kl. 18.00-20.00 

Punkt Formål Indhold Ansvarlig 

1. Valg af mødeleder   

 

Karsten Høy 

2. Fremmødte: 

 

 Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de 

Place, Jannie Frandsen, Ruth Bruun, 

Jannie Aarhus, Stine Nikolajsen, 

Gitte Petersen, Tanja Kjær, Charlotte 

Wollesen, Janne Puggaard, Gitte 

Quitzau og Søren Ernst Lüdeking. 

 

Svend Erik Underbjerg deltager i pkt. 

3. 

 

Andrea Riishøj Schmidt og Malthe 

Holtegaard Stengaard Kristensen 

deltager i pkt. 1-4. 

 

Afbud: Ruth Bruun, Charlotte 

Wollesen, Kasper de Place 

Gitte Quitzau 

3. Skolens økonomi At videregive vigtig 

information 
• Gennemgang budget 2023 

(vedhæftet) 

• Budgetteret overskud 2023 

550.000,- dkk 

• Perioderegnskab pr. 31.12.2022 

993.000,- dkk 

Svend Erik 

Underbjerg 

4. Elevrådet At bestyrelsen 

orienteres om 

elevrådsarbejdet 

• Nyt fra elevrådet 

Vi vil gerne have nogle sociale 

arrangementer op at køre, f.eks. 

bordfodbold- og skatturneringer. 

Andrea Riishøj 

Schmidt og 

Malthe 

Holtegaard 

Stengaard 

Kristensen 

5. Godkendelse af 

referat 

 Det seneste referat godkendes og 

underskrives (12. januar) 

Karsten Høy 

6. Nyt fra skolelederen At videregive vigtig 

information fra 

skolelederen.  

• Elevtal 316 

• SFO 125 

• Status hal 

Den bliver udbudt ultimo marts. 

• Fuglereden 

Henvendelse fra Esbjerg 

kommune angående leje af 

Fuglereden.  

Vi siger pænt nej tak til tilbuddet.  

• Kick off-arrangement 23/2 

Søren Ernst 

Lüdeking 

7. Nyt fra formanden At videregive vigtig 

information fra 

formanden.  

• Nyt formandskab   

• Vendes igen.     

• Forældrekredsmøde 

Skal planlægges. 

• Karsten Høy spørger Allan 

Neibjerg angående dirigent. 

Måske servere lidt snacks. 

Karsten Høy 
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Kan Flying October eller vi 

præsenterer noget om vores 

strategiproces? 

Ruth – Karsten spørger Ruth 

Karsten genopstiller 

Jannie F genopstiller 

Gitte måske klar til genvalg 

Klasseansvarlig for at sende 

indbydelsen ud på klassernes fb – 

sider. 

8. Opfølgning på 

strategidrøftelsen på 

det seneste møde 

At tage de næste skridt 

på grundlag af 

intentionerne på mødet 

12/1 

• Det besluttes, at det ikke er et mål 

for Riberhus Privatskole at blive 

2-sporet. 

Forslag: Vi tilstræber være en 

skole med 16-17 klasser. 

• Det besluttes, at vi fastholder 

nuværende regler for vores 

venteliste - dvs. det er intervallet 

fra fødselsdato til indmeldelse, der 

afgør nummeret på ventelisten. 

Ledelsen præsenterer på mødet en 

model for størst mulig 

åbenhed/gennemsigtighed af 

ventelisterne. 

Kasper de 

Place og 

Karsten Høy 

 

 

 

Gitte Quitzau 

og Søren Ernst 

Lüdeking 

9. Optagelsesproce-

dure førskolen 

Beslutningspunkt • Efter erfaringerne fra indeværende 

år, går vi tilbage til proceduren fra 

forrige år, hvor forældrene 

spørges, om de vil have pladsen i 

april, og bestyrelsen tager 

beslutning om 1 eller 2 klasser i 

august (ikke relevant i år). 

• Ledelsen præsenterer 

mulighederne for et højere 

depositum. 

Punktet sættes på næste møde 

Karsten Høy 

og Søren Ernst 

Lüdeking 

10. Eleverne skal 

medbringe computere 

fra 4. klasse 

Endelig beslutning. 

Også behandlet på 

seneste møde. 

vedtaget Søren Ernst 

Lüdeking 

11. Indførelse af SFO-

klippekort 

For at skabe større 

gennemsigtighed for 

brugerne og samtidig 

lette administrationen, 

foreslås indførsel af 

klippekort i SFO’en 

Bilag vedhæftet. 

Vedtaget – god idé 

 

 

Søren Ernst 

Lüdeking 

12. Nyt fra ansatte At bestyrelsen 

orienteres om, hvordan 

de ansatte oplever 

hverdagen på skolen 

Vi glæder os til at se, hvad Flying 

October kommer med.  

Klubmøde i morgen, hvor der skal 

være valg både til suppleant og TR. 

 

Vi glæder os til Førskolebørnene snart 

kommer. 

 

Godt, at der er et udviklingsprojekt 

omkring SFO. Det glæder de sig til. 

Janne 

Puggaard 

 

 

 

 

 

 

Søren Ernst 

Lüdeking 

13. Nyt fra 

støtteforeningen 

 

 Fællesspisning 30.3 

Købt soundbox til LJ/idræt. 

Jannie 

Frandsen 
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14. Evt.   Alle 

15. Punkter til næste 

møde 

 Evt. starte en klub til børn på 

mellemtrinnet. 

Punkterne 8 & 9 genoptages. 

Alle 

16. Bestyrelsen/ 

bestyrelse internt 

  Karsten Høy 

Tak for et godt møde. 


